

上海鸣家新材料科技有限公司
Shanghai Meengia New Materials
Technology Co.,Ltd.

MG系列陶瓷涂层产品高性能简介
Introduction to High Performance of MG
Series Ceramic Coating Products

MG系列陶瓷涂层耐磨持久性不粘

MG series ceramics wear resistance, durability, and non adhesion

- 7447C百洁布、砵码重量1.5公斤、干磨、500次换一次百洁布、1000次煎蛋一个、一级不粘、可以做五个循环5000次以上煎蛋。
- 7447C cleaning cloth, with a weight of 1.5 kilograms, dry grinding, 500 times changing cleaning cloth, 1000 times frying an egg, one level non stick, can make more than 5000 times frying an egg in five cycles.

MG系列陶瓷涂层高温不粘持久性

High temperature non stick durability of MG series ceramic coatings

- 烤箱牛奶测试：300°恒温烤箱1H为一个周期，进行煮牛奶测试，测试结果27循环：基本不变色、自来水可以冲掉。
- Oven milk testing: 300 ° C constant temperature oven for 1 hour is used as a cycle for boiling milk testing, and the test results are 27 cycles: basically no color change, and tap water can be washed off.

MG系列陶瓷涂层高温不粘持久性

High temperature non stick durability of MG series ceramic coatings

- 烤箱280°、30分钟、自然冷却到180°煎蛋10个为一个循环、持续七个循环以上。
- Oven at 280 ° C, 30 minutes, naturally cool to 180 ° C, 10 fried eggs in one cycle, lasting for more than seven cycles

MG系列陶瓷涂层高温不粘持久性

High temperature non stick durability of MG series ceramic coatings

- 烤箱350°、30分钟、180°-200°无油煎蛋、加热时间60秒、可以持续22个循环以上。
- Oven 350 °, 30 minutes, 180 ° -200 ° oil free fried eggs, heating time 60 seconds, can last for more than 22 cycles.

MG系列陶瓷涂层煮盐水测试

MG series ceramic coating boiled water test

- 10%盐水、微沸24H、清洗干净表面无起皮、脱落现象、无异常。
- 10% salt water, slightly boiling for 24 hours, clean the surface without peeling, peeling, or abnormalities.

MG系列洗碗机持久不粘测试

MG Series Dishwasher Durable Non stick Test

- 15克洗碗粉、90分钟一个循环、每个循环煎牛奶一次、50个循环以上。
- 15 grams of dishwashing powder, 90 minute cycle, stir fry milk once per cycle, more than 50 cycles.